

CITY OF PORT COLBORNE
66 CHARLOTTE STREET
PORT COLBORNE ON L3K 3C8

is registered under the *FUNERAL, BURIAL AND CREMATION SERVICES ACT, 2002*
est enregistré(e) en vertu de la AS A CEMETERY OPERATOR

Licence No./ N° d'permis	3288833-1	Issue Date/ Date de délivrance	1992-04-01	Category/ Catégorie	MUNICIPAL (INACTIVE)
-----------------------------	-----------	-----------------------------------	------------	------------------------	----------------------

and is authorized to operate a cemetery at the following location:/et est autorisé à exploiter un cimetière à l'emplacement suivant :

Site No./ Numéro de site	02678	OVERHOLT CEMETERY Lot: 17 Concession: 3 PORT COLBORNE, NIAGARA, MUNICIPALITY OF
-----------------------------	-------	---

In accordance with ss. 117(1) and (2) of O. Reg. 30/11 of the *Funeral, Burial and Cremation Services Act, 2002*, every operator shall display the operator's licence or a copy of the operator's licence in a place that is near the main entrance to any office, building or dedicated space maintained by the operator in which the public may enter into a contract for the purchase of licensed supplies and services with the operator. The licence must be clearly visible to persons attending at the premises. If the operator enters into contracts through a website, the operator shall ensure that the operator's licence number and a description of the type of licence are conspicuously displayed on the website.
En conformité avec les paragraphes 117(1) et (2) du Règlement de l'Ontario 30/11 pris en application de la *Loi de 2002 sur les services funéraires et les services d'enterrement et de crémation*, chaque exploitant doit afficher son permis d'exploitant à un emplacement situé près de l'entrée principale du bureau, du bâtiment ou de l'espace réservé qu'il entretient et où il conclut des contrats d'achat de fournitures et de services autorisés avec le public. Le permis doit être à un endroit où les personnes se trouvant sur les lieux peuvent facilement le lire. Si l'exploitant conclut des contrats par l'entremise d'un site Web, il doit s'assurer que son numéro de permis d'exploitant et la description du type de permis sont affichés dans un endroit bien en vue du site Web.

2012/07

PORT COLBORNE ON L3K 3C8

CITY OF PORT COLBORNE

is registered under the *FUNERAL, BURIAL AND CREMATION SERVICES ACT, 2002*
est enregistré(e) en vertu de la AS A CEMETERY OPERATOR

Licence No./ N° d'permis	3288833-1	Issue Date/ Date de délivrance	1992-04-01	Category/ Catégorie	MUNICIPAL (INACTIVE)
-----------------------------	-----------	-----------------------------------	------------	------------------------	----------------------

Address/ Adresse	66 CHARLOTTE STREET PORT COLBORNE ON L3K 3C8
---------------------	---

In accordance with ss. 117(1) and (2) of O. Reg. 30/11 of the *Funeral, Burial and Cremation Services Act, 2002*, every operator shall display the operator's licence or a copy of the operator's licence in a place that is near the main entrance to any office, building or dedicated space maintained by the operator in which the public may enter into a contract for the purchase of licensed supplies and services with the operator. The licence must be clearly visible to persons attending at the premises. If the operator enters into contracts through a website, the operator shall ensure that the operator's licence number and a description of the type of licence are conspicuously displayed on the website.

En conformité avec les paragraphes 117(1) et (2) du Règlement de l'Ontario 30/11 pris en application de la *Loi de 2002 sur les services funéraires et les services d'enterrement et de crémation*, chaque exploitant doit afficher son permis d'exploitant à un emplacement situé près de l'entrée principale du bureau, du bâtiment ou de l'espace réservé qu'il entretient et où il conclut des contrats d'achat de fournitures et de services autorisés avec le public. Le permis doit être à un endroit où les personnes se trouvant sur les lieux peuvent facilement le lire. Si l'exploitant conclut des contrats par l'entremise d'un site Web, il doit s'assurer que son numéro de permis d'exploitant et la description du type de permis sont affichés dans un endroit bien en vue du site Web.

2012/07